

深圳市北欧检测技术服务有限公司 ATA Testing Technology Service Co., LTD

分包协议书

The Subcontract Agreement

深圳市北欧检测技术服务有限公司	
ATA Testing Technology Service Co., LTD.	
深圳市通标科技有限公司	
Shenzhen Toby Technology Co., Ltd.	
以具体分包单据进行核算	
Accounting with specific subcontract documents	
	ATA Testing Technology Service Co., LTD. 深圳市通标科技有限公司 Shenzhen Toby Technology Co., Ltd. 以具体分包单据进行核算

分包工作内容:

乙方对甲方提供的检测样品按照相关法规要求进行检测并提供检测数据,其中主要包括电磁兼容中空间辐射,辐射 杂散等相关检测项目,其他未列项目以具体分包单据为准

Content of the sub-contract works:

Party B test the sample which provide by party A according to relevant regulations and or provide the testing data, including the radiated emission and radiated spurious emission, etc, The items no listed reference to the specific subcontract document,

分包要求:

- 1. 乙方保证检测分包项目所需的设施,环境和人员等符合 ISO/IEC 17025 要求
- 2.乙方出具的检测数据应及时,准确,可靠,并不得泄漏给第三方
- 3.针对 FCC ID 案件,送检样品的相关项目在乙方实验室测试通过后,甲方可以使用乙方实验室 FCC Registration Number: 811562 进行报告编写及提交报告至 TCB 机构,但不得使用该注册号作为其他用途
- 4.甲方应按合约定期向乙方支付分包工作经费
- 5.本协议各条款由双方实验室负责人负责解释
- 6.本协议自双方代表签字之日起生效,有效期3个月

The subcontract requirements:

- 1. Party B guarantees needed for testing the subcontract project facilities, environment and personnel comply with the requirement of ISO/IEC 17025.
- 2. Test data should be issued by party B timely, accurate, reliable and shall not be leaked to third parties.
- 3. For FCC ID case, if sample of the related project passed the test items in party B's laboratory, party A can use party B's FCC registration number:811562, for report and submit report to TCB agencies. But cannot use the registration number for other purposes.
- 4. Party A shall pay to party B the subcontract cost regularly according to the contract.
- 5. The provisions of this agreement by both parties, and representatives have responsibilities for the interpretation.
- 6. Since both parties representatives sign this agreement take effect from the date of the period of validity for 3 个月.

甲方负责人(Representative of party B)

日期(Date)

2019 - 1919 - 日期(Date)

第一页 共一页